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cessitat cTanar a la definitiva implantado de la 
conducta mínima de 24 pessetes, ja  que la prime
ra dificultat amb qué s’ha topat per les delimita
cions de les Comarcals de Girona i Olot ha estât 
que amb les infimes conductes que cobren els 
companys no és possible ampliar les places, résul
tant que partits médics de prop de 3.000 habitants 
están classificats per un sol metge, quan a la resta 
de Catalunya, poblacions que han impiantai les 
normes vigents tenint solament 700 o 800 habi
tants poden tenir un company.

Intervé el Dr. Cabré el que manifesta el curs 
que han seguit en diverses comarques la implan
tado de referéncia. Explica que al Vendrell en 
una reunió que fou convocada a l’objecte i a la 
que hi assisti el Dr. Soler en representado del 
Sindicat, s’aconseguí que un tant per cent molt 
elevat de companys firmessin un document en el 
que es comprometien a imposar la conducta mí
nima en vigéncia dintre un termini breu. Fa avi- 
nent que noticies rebudes confirme l’éxit que s’es- 
perava.

El Dr. Coll pren la paraula per a manifestar
se conforme amb anar a la implantació de les nor
mes de partits médics i suggereix la forma que 
es podría emprar.

Frenen la paraula diversos companys gironins 
que es mostren molt entusiasmats per l’interés 
que es pren el Consell en aquest assumpte i sug- 
gereixen també formes de solució.

Finalment, intervé el Dr. Corachan qui mani
festa que després de consultar a alguns membres 
del Consell proposa que durant el temps que man
ca per a acabar l’any es convoquin les diferents 
Comarcals de Girona per separat i que amb assis- 
tèneia de tots els companys de la Comarcals pre- 
sidits per un Conseller de la Comarca i un que 
nombrara el Consell i la Junta Comareal i Man
comunitat, es procedeixi a la implantació de
finitiva de la conducta mínima signant tots els 
companys un document en el que s’hi comprome
tí n dintre un termini breu.

Per unanimitat s’acorda la proposta formulada 
pel Dr. Corachan.

Després d’un canvi d'impressions entre els di- 
rigents de les Comarcals i Mancomunitats, s’acor- 
da que pel proper diumenge dia i de desembre 
es convoquin les Comarcals d’Olot i La Bisbal en 
el domicili de la Mancomunitat de Girona. (Au
riga, 2).

Assum pte Titular s. —  El Dr. Soler i Daniel 
pren la paraula per a donar compte d’una con
versa que sostingué amb el senyor Président de 
la Federado de Municipis Catalans referent a les

qüestions entre els Municipis i Metges Titulars. 
Apunta la conveniencia de continuar aquelles con
verses, que hagué de suspendre per la seva dar- 
rera malaltia. puix té la impressió que arriba
ran a punts de coincidència que permetran l’ar- 
ranjament definitili i harmonie dels plets que de 
tant temps vénen sostenint els metges titulars amb 
llurs Municipis.

Demana, dones, del Consell l’autorització per 
a prosseguir les negociacions iniciades amb èxit 
amb la Federació i que s’adreci una comunicacio 
al senyor President de l’ésmentada entitat que 
precisament avui celebra una assemblea, manifes
tant que el Sindicat està en la millor disposició 
i dona tot el seu suport per a finir la lluita entre 
ambdós estaments metges Titulars i A juntamente.

El Consell acorda la proposició del Dr. Soler 
i Daniel en tota la seva integritat.

E l Dr. Valls, assistent en nom dels Titulars en 
aquest Consell, intervé dient que s’ássabenta amb 
satisfaccio de les relacions entaulades amb la Fe
deració de Municipis, amb el fi d’evitar en el fu
tur noves qüestions, es complaurà en notificar-ho 
als companys de Junta perqué d’acord amb la 
mateixa, puguin continuar-se dites gestions amb 
la Federació de Municipis al costat del Sindicat.

Proposició del Dr. Garcia. —  Demana aquest 
company, que atès que son en gran nombre els 
metges que disposen d'automòbil pel seu servei, 
es gestioni la possibilitat d’una reducció de la pri
ma que actualment satis fan per accidents d'auto
mòbil fent un segur global a una sola Companyia 
en Hoc de continuar com ara isoladament pel seu 
compte, la qual cosa segurament ho acceptarien 
les Companyies que es dediquen a aquesta mena 
d'assegu rances.

S ’acorda que per Secretaria es faci un estudi 
i àdhuc si calgués passés a informe de l’assessor 
j uri die del Sindicat.

Comunicacio Mancomunitat Comarques Barce- 
lonines. —  El senyor Secretari manifesta que tal 
com s’acordà en la darrera sessió, s’ha estudiat 
detingudament aquesta comunicacio i formula la 
següent proposició: Que mentre la Mancomunitat 
de Comarques Barcelonines no tingili un Conse
ller représentant en el Comité Permanent d’As
sumptes Comarcals, s'ampliï Fesmentat Comité 
amb el nomenament amb veu i vot del senyor 
President de la mateixa. Aixi s’acorda.

I sense més assumptes de qué tractar, s'aixe- 
ca la sessió a les 21 hores del rnateix dia de co
me nçada.


